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ZÁPIS Č. 1 

Z USTAVUJÍCÍHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE HŘEBEČ,  

KONANÉHO VE STŘEDU 31. ŘÍJNA 2018 

 

Zahájení: 18:00 hod. 
Ukončení: 19:20hod. 

Přítomni: 

Mgr. František Broza (dále jen „FB“), p. Václav Chýský (dále jen „VCH“), 
Mgr. Pavlína Komancová (dále jen „PK“), pí. Diana Kramperová (dále jen 
„DK“), pí. Petra Modrochová (dále jen „PM“) pí. Petra Piskáčková (dále 
jen „PP“), p. František Svoboda (dále jen „FS“), pí. Zdeňka Svobodová 
(dále jen „ZS“), p. Ivo Tichý (dále jen „IT“). 

Nepřítomen:  

Přítomní občané:   21 (viz. prezenční listina) 

Na dnešním jednání je přítomno 9 členů zastupitelstva (tj. nadpoloviční většina), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (podle § 92 odst. 3 zákona o obcích). 
  

 

1. ZAHÁJENÍ, URČENÍ OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A ZAPISOVATELE 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Hřebeč bylo zahájeno dosavadní starostkou obce Hřebeč, 
Petrou Piskáčkovou („dále jako předsedající“). 
Členům zastupitelstva obce bylo předáno osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce 
podle § 53 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých 
zákonů, v platném znění.  
 
Předsedající určila zapisovatelkou zápisu pí. Zdeňku Svobodovou a ověřovateli zápisu  
pí. Dianu Kramperovou a pana Františka Svobodu. 
 
2. SLOŽENÍ SLIBU ČLENA ZASTUPITELSTVA 

 
Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomné členy zastupitelstva  
ke složení slibu. Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 
2 zákona o obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji 
funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce Hřebeč a jejích občanů a řídit se Ústavou  
a zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu 
pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu (příloha č. 1). Žádný člen 
zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. 
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3. PROGRAM JEDNÁNÍ 

 

Předsedající seznámil přítomné s navrženým programem. 

 

Navržený program jednání: 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů. 

2. Slib nových zastupitelů. 

3. Schválení programu 

4. Volba starosty a místostarosty. 

    4.1 Určení počtu místostarostů 

    4.2 Určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva obce uvolnění 

    4.3 Určení způsobu volby starosty a místostarosty 

    4.4 Volba starosty 

    4.5 Volba místostarosty 

5. Zřízení finančního a kontrolního výboru obce Hřebeč 

    5.1 Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

    5.2 Volba předsedy finančního výboru 

    5.3 Volba předsedy kontrolního výboru 

    5.4 Volba členů finančního výboru 

    5.5 Volba členů kontrolního výboru 

6. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 

7. Rozpočtové opatření č. 7/2018 

8. Rozprava 

 

Předsedající navrhla přidat bod č. 5.6 Jmenování členů školské rady. 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-1   

Zastupitelstvo obce Hřebeč souhlasilo s programem jednání včetně jeho změn. 
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4. VOLBA STAROSTY A MÍSTOSTAROSTY  

 

4.1 URČENÍ POČTU MÍSTOSTAROSTŮ 

 

Předsedající sdělila, že je třeba nejdříve hlasováním určit počet místostarostů a navrhla 

jednoho místostarostu. 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x    x x x x x 6 

proti           

zdržel se  x x x      3 

 

Usnesení číslo: 1/2018-2   

Zastupitelstvo obce Hřebeč schválilo zvolení jednoho místostarosty. 

 

4.2 URČENÍ FUNKCÍ, PRO KTERÉ BUDOU ČLENOVÉ ZASTUPITELSTVA OBCE HŘEBEČ 

UVOLNĚNÍ 

 

Předsedající navrhla, aby funkce starosty byla vykonávána členem zastupitelstva 

dlouhodobě uvolněným. 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-3 
  

Zastupitelstvo obce Hřebeč rozhodlo, že funkci starosty obce Hřebeč bude vykonávat člen 

zastupitelstva dlouhodobě uvolněný. 
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4.3 URČENÍ ZPŮSOBU VOLBY STAROSTY A MÍSTOSTAROSTY 

 

Předsedající konstatovala, že nestanoví-li zastupitelstvo jinak, probíhá volba starosty  

a místostarosty veřejně hlasováním. Předsedající navrhla, aby způsob volby starosty  

a místostarosty byl veřejný a vyzvala k hlasování. 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-4   

Zastupitelstvo obce Hřebeč rozhodlo, že způsob volby starosty a místostarosty bude 

veřejným hlasováním. 

 

4.4 VOLBA STAROSTY 

 

Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci starosty. Byl podán 

návrh zvolit do funkce starosty pí. Petru Piskáčkovou a pana Iva Tichého. Předsedající 

vyzvala k hlasování, kdo je pro, aby starostkou byla paní Petra Piskáčková. 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x     x x x x 5 

proti  x x x x     4 

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-5   

Zastupitelstvo obce Hřebeč zvolilo starostkou obce Hřebeč paní Petru Piskáčkovou.                         
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4.5 VOLBA MÍSTOSTAROSTY 

 

Starostka vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci místostarosty. Byl podán 

návrh zvolit do funkce místostarosty pana Iva Tichého a pí. Dianu Kramperovou. Starostka 

vyzvala k hlasování, kdo je pro, aby místostarostou byl pan Ivo Tichý. 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x     x x x x 5 

proti  x x x x     4 

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-6   

Zastupitelstvo obce Hřebeč zvolilo místostarostou obce Hřebeč pana Iva Tichého. 

 

5. ZŘÍZENÍ FINANČNÍHO A KONTROLNÍHO VÝBORU 

 

5.1 URČENÍ POČTU ČLENŮ FINANČNÍHO A KONTROLNÍHO VÝBORU 

 

Starostka navrhla 3 členy finančního výboru i kontrolního výboru (předseda + 2 členové)  

a vyzvala k hlasování. 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-7 

Zastupitelstvo obce Hřebeč schválilo 3 členy kontrolního výboru a 3 členy finančního výboru.  
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5.2 VOLBA PŘEDSEDY FINANČNÍHO VÝBORU 

 

Výbor finanční – návrh na předsedu: Zdeňka Svobodová 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-8 
  

Zastupitelstvo obce Hřebeč zvolilo předsedkyní finančního výboru paní Zdeňku Svobodovou. 

 

5.3 VOLBA PŘEDSEDY KONTROLNÍHO VÝBORU 

 

Výbor kontrolní – návrh na předsedu: Diana Kramperová. 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-9 

Zastupitelstvo obce Hřebeč zvolilo předsedkyní kontrolního výboru paní Dianu 

Kramperovou. 

 

5.4 Volba členů finančního výboru 

 

Výbor finanční – návrh členů: Zdeňka Svobodová 

                                                      Ing. Václav Želina 

                                                      Bc. Karel Raulím 

                                                       

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x     x x x x 5 

proti  x x x x     4 

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-10 

Zastupitelstvo obce Hřebeč zvolilo tyto členy finančního výboru Ing. Václava Želinu, Bc. Karla 

Raulíma a paní Zdeňku Svobodovou. 
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5.5 Volba členů kontrolního výboru 

 

Výbor kontrolní – návrh členů: Žádné návrhy nebyly podány. 

 

Zastupitelstvo obce Hřebeč bere na vědomí odložení volby členů kontrolního výboru  

na příští zasedání zastupitelstva obce Hřebeč. 

 

5.6 Jmenování členů školské rady 

 

Starostka navrhla do školské rady 2 nové členy z řad zastupitelů Mgr. Pavlínu Komancovou  

a Mgr. Františka Brozu. 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-11 

Zastupitelstvo obce Hřebeč schválilo do školské rady členy z řad zastupitelů Mgr. Pavlínu 

Komancovou a Mgr. Františka Brozu. 

 

Starostka navrhla odložit projednání možností dalších výborů a komisí na příštím zasedaní 

zastupitelstva obce Hřebeč.   

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-12 

Zastupitelstvo obce Hřebeč souhlasilo, odložit projednání možností dalších výborů  

a komisí na příštím zasedaní zastupitelstva obce Hřebeč.   
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6. ROZHODNUTÍ O ODMĚNÁCH ZA VÝKON FUNKCÍ NEUVOLNĚNÝCH ČLENŮ 

ZASTUPITELSTVA 

 

 zastupitelstvo 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-13 

Zastupitelstvo obce Hřebeč stanovilo, že neuvolněným členům zastupitelstva za výkon 

funkcí, bude odměna poskytována ve výši 1 534,00 Kč/měsíčně. Odměna bude vyplácena 

měsíčně od 1. 11. 2018. 

 

 místostarosta 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x x x x x x x x x 9 

proti           

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-14 

Zastupitelstvo obce Hřebeč souhlasilo s odměnou pro místostarostu ve výši  

12 000,00 Kč/ měsíc. Odměna bude poskytována od 1. 11. 2018. 

 

 starostka 

Zastupitelstvo obce Hřebeč bere na vědomí, že odměna starostky je dána zákonem a bude 

stanovena dle Nařízení vlády č. 37/2003 Sb. Odměna bude poskytována ode dne zvolení  

do funkce starosty. 
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7. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 7/2018 

 

Viz příloha č. 2 

 

Hlasování 

 FB VCH PK DK PM PP FS ZS IT  

pro x     x x x x 5 

proti  x x x x     4 

zdržel se           

 

Usnesení číslo: 1/2018-15 

Zastupitelstvo obce Hřebeč schválilo Rozpočtové opatření č. 7/2018. 

 

8. ROZPRAVA 

 

Starostka se přihlásila do rozpravy a pronesla projev. 

 

Starostka se zeptala všech přítomných, zda mají nějaké připomínky a podněty do rozpravy. 

 

 Zastupitelka sdělila, že je potřeba udělat nový jednací řád a upozornila na to,  

že zápisy ze zasedání zastupitelstva mají být do deseti dnů a že dosud tomu tak 

nebylo. Starostka informovala, že zápis je opravdu nutno pořídit do 10 dnů  

po skončení zasedání a musí být uložen na obecním úřadu k nahlédnutí a tato lhůta 

je dodržována. Návrh nového jednacího řádu Obecního zastupitelstva obce Hřebeč je 

připraven a bude zastupitelům zaslán k připomínkování.  

 

 Na sdělení, že by bylo záhodno, aby se zápis následně dával na web obce, protože asi 

nikdo nečeká, že jedenáctým dnem přijdou lidé a budou si na úřadu číst, starostka 

sdělila, že zápis ze zasedání zastupitelstva se po podepsání ověřovatelů na web obce 

vyvěšuje.  

 

 Zastupitelka upozornila na to, že občané si přejí, aby do pozvánek na zasedání 

obecního zastupitelstva, bylo konkrétněji uváděno, co se bude projednávat. Pokud 

se jedná o smlouvu přesněji specifikovat, o jakou smlouvu se jedná. Na upozornění,  

že nefunguje informovanost obce směrem ven z obce, starostka řekla, že 

zastupitelstvo zváží, jakým způsobem lépe informovat občany. 

 

 Na upozornění, že by se měl určit termín pro veřejnou rozpravu k územnímu plánu, 

starostka sdělila, že termín ze zákona určuje pořizovatel, obec termín neurčuje.  

 

 Na dotaz občana z jakého důvodu si starostka pohrává s myšlenkou na zřízení komisí 

místo výborů a jaký je mezi tím rozdíl, starostka sdělila důvody a vysvětlila rozdíly.  
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 Na další dotaz, jaký je předpokládaný výdaj na tento rok a zda je rozpočet 

schodkový, starostka sdělila, že předpokládaný výdaj je schválený rozpočet obce 

Hřebeč na r. 2018, který je na webu obce a čerpání rozpočtu bude k 31. 12. 2018. 

Rozpočet je schodkový a obec ho financuje z vlastních zdrojů (úspory z předchozích 

let) a informovala o stavech na běžných účtech obce a o výši úvěrů a termínech 

jejich splacení.  

 

 Občan se dotazoval, jaká je nyní priorita obce, kam se nyní bude investovat. 

Starostka odpověděla, že jednoznačně do infrastruktury, mateřské školy a základní 

školy. 

 

 Starostka dále sdělila, že se zpracovává projekt na křižovatku u klempířství a ulici 

Opletalova. Občanka se dotazovala, zda je možné z  ulic Palackého a 5. května  

na hlavní silnici udělat provizorní bezpečnostní opatření, aby se tam dalo bezpečně 

přecházet. Starostka přislíbila, že zjistí, zda s tím jde něco udělat. Další dotaz byl 

územní plán, zda budou mít občané předem informace, aby se mohli na schůzi na 

něco konkrétně zeptat. Starostka sdělila, že až bude společné projednání, bude to 

zveřejněno na úřední desce.  

 

 Otázka k dotazníkovému šetření v MJZŠ 

 

Občanka: Já jsem se tady v lednu ptala na výsledky dotazníkového šetření, které proběhlo 

ve škole, kde jsme odpovídali, co by rodiče a naše děti na dotazy a bylo mi řečeno, že budou 

zveřejněné výsledky. Nebylo mi řečeno jak a kdy přesně, ale nějak, že to bude. Podle mě už 

dávno jsou výsledky. Já jsem slyšela, že byly někdy v květnu nebo v červnu. 

PP: Výsledky došly až někdy během léta. 

Občanka: Já se chci zeptat, jakým způsobem budete komunikovat… (není rozumět). 

PP: My ještě komunikujeme s agenturou, která výsledky dělala, výsledky byly někdy během 

léta. 

Občanka: Já jsem slyšela, že nedopadly úplně špatně, ale furt nic se nedovídáme 

PP: Nedopadly úplně špatně a určitě je zveřejníme, dáme je do Obšťastníku. 

Občanka:  Máte termín, kdy by to mohlo být? 

PP: Obšťastník bude koncem listopadu, tak si myslím, že před koncem roku bychom je 

určitě zveřejnily.  

Občanka: Děkuji. 

PP: Je to obsáhlé, tak určitě z toho zveřejníme to hlavní, neříkám, že zveřejníme úplně 

všechno.  

Občanka: Když člověk takhle přispěje, tak bych ráda věděla, jak to dopadlo. 

DK: Na webové stránky by se to mohlo dát v celém znění, to jste paní v lednu řekla,  

že se to dá na webové stránky. 

PP: Pravděpodobně by se to mohlo dát v celém znění, jak to přišlo, v tom si myslím, že není 

problém. Prodiskutuji, jestli to není v rozporu s GDPR, ale jelikož to bylo anonymní, tak 

předpokládám, že ne. 
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 Občan se dotazoval, co vedlo zastupitelstvo k tomu, že se projekt v ulici Školské 

rozhodl, tak jak se rozhodl. Starostka informovala o projektu, a sdělila, že plánuje 

schůzku pro obyvatele dotčených ulic, aby jim vše vysvětlila. 

 

Starostka ukončila diskuzi a poděkovala za účast. 

 

 

 

Zapsala      Zdeňka Svobodová 

 

Ověřovatelé      František Svoboda 

 

       Diana Kramperová   

  

    

Starostka obce     Petra Piskáčková 

 

 


